
Van de regen in de drup 

2024 was niet bepaald een succesvol tuinjaar. Vanaf oktober 2023 regende het bijna onafgebroken 

tot laat in het voorjaar van ’24. Dit had als gevolg dat in het voorjaar colonnes slakken over het 

complex kropen en daarbij alles wat probeerde te groeien zonder pardon op aten. Daarnaast zorgde 

de hoge waterstand en de aanhoudende regen ervoor dat veel planten zwommen in plaats van 

groeiden. Het onkruid schoot echter wel in hoog tempo omhoog.  

 

Voor ervaren tuinders was het al lastig hiermee om te gaan, maar het was zeker niet motiverend voor 

de vele nieuwe tuinders bij onze vereniging. Dat was ook terug te zien aan de staat van veel tuinen. 

Voor de tuincommissie de schone taak om leden aan te sporen het onkruid aan te pakken. Daarbij 

hielden we enigszins rekening met de moeilijke omstandigheden vanwege het vele water, maar ook 

met moeilijke persoonlijke omstandigheden. Uitgangspunt blijft het voorkomen van overlast.  

 

In een aantal gevallen kon de draad weer opgepakt worden, maar in de loop van de zomer zijn 

meerdere tuinen noodgedwongen overgegaan naar mensen van de wachtlijst. De tuincommissie is op 

dit moment nog bezig met de afwikkeling van de tuincontrole van september.  

DIEFSTAL 
Bij het bestuur zijn afgelopen periode enkele meldingen binnengekomen van het plotseling 
verdwijnen van groenten fruit en andere zaken. Als bestuur betreuren wij dit ten zeerste en vragen 
dan ook aan alle leden om attent te zijn op personen die op andermans tuinen aanwezig zijn om daar 
gewassen te oogsten. Bij constatering op heterdaad zal royement volgen.  
 
Wij zijn ons ook bewust dat de diefstal gebeurt door niet leden die ons complex op komen wandelen 
Wij vragen hierom ’s avonds de hekken te sluiten en eventueel op slot te doen als u de laatste bent 
die het complex verlaat.  
 
GEBRUIK CHEMISCHE BESTRIJDINGSMIDDELEN  
Op de ledenvergadering van enkele jaren geleden hebben wij unaniem besloten dat het gebruik van 
chemische bestrijdingsmiddelen op ons complex niet is toegestaan.  
Bij rondgang op ons complex hebben wij echter het vermoeden dat enkele leden zich hier niet aan 
houden. Als bestuur zullen wij hier extra op gaan toezien en bij constatering op heterdaad zal 
royement volgen. 
 
OPZEGGEN LIDMAATSCHAP  
Gezien het afgelopen tuinseizoen apart is verlopen (zeer nat voorjaar en warme zomer) zal het voor  
een aantal leden teleurstellend zijn geweest waardoor ze volgend jaar niet meer zien zitten.  
Mocht u besluiten uw lidmaatschap op te zeggen doe dit dan zo snel mogelijk bij het secretariaat  
(mail:  vtvaandedije@gmail.com ) zodat wij uw tuin kunnen toezeggen aan leden op de wachtlijst.  
 
SNOEIHOUT 
De ruimte in het bos op de noordwestzijde van ons complex is alleen bedoeld voor snoeihout vanuit 
ons complex. Het snoeihout zal in de aanwezige takkenrillen moeten worden verwerkt (dus niet zo 
neergooien) ter bevordering van vogels, insecten etc.  Het komt nog veel voor dat er ook ander 
groenafval, plastic glas en metaal wordt neergegooid.  Dit is niet de bedoeling en dit dient door de 
leden zelf te worden afgevoerd.  
 
WALKANTEN BIJHOUDEN 
Het is de bedoeling dat de walkanten bij sloten bij iedere tuin voldoende bereikbaar blijven. Zorg dat 
er voldoende loopruimte is om de sloot en walkant aan de zijde van de vereniging voldoende schoon 
te houden.  
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PENNINGMEESTER !!! 
Momenteel is er nog steeds een vacature open binnen het bestuur als penningmeester. Om de 
vereniging goed te laten functioneren is deze eigenlijk onmisbaar. Mocht u een steentje willen 
bijdragen aan het functioneren van onze vereniging kunt u voor aanmelding of informatie contact 
opnemen met het bestuur (mail:  vtvaandedije@gmail.com ) 
 
JUBILEUM 
Door het plotseling wegvallen van Ton Dekker wegens ziekte is het vieren van ons jubileum voorlopig 
uitgesteld.  
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